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Schriftelijke vraag Zitting van 

Schriftelijke vraag van raadsleden Nahima Lanjri, Caroline Bastiaens: 
Cameragebruik Woonhaven

Indiener(s):

Nahima Lanjri; Caroline Bastiaens

Gericht aan:

Fons Duchateau

Toelichting:

Uit uw antwoord op onze schriftelijke vraag van december begrepen we dat er geen toename zal 
komen van het aantal wijktoezichters of mensen met een GAS-bevoegdheid. Wel dat Woonhaven 
verder zal inzetten op camera’s in alle nieuwe complexen. Nu hangen er al 250 camera’s verspreid 
over alle woningen. Onze fractie plaatste toen al enkele kanttekeningen over de privacy en het feit dat 
enkel camera’s plaatsen het hoge onveiligheidsgevoel niet zal doen dalen. 

Volgens uw antwoord worden de beelden alleen bekeken na melding of vaststellingen van overlast, 
zoals sluikstort of vandalisme en diefstal. Ongeveer 500 keer werd een dader op de beelden gezin en 
dat zorgde er afgelopen jaar voor dat 179 huurders een factuur ontvingen omdat ze hadden 
gesluikstort. Dat is goed nieuws. 25 keer werden er beelden doorgegeven aan de politie. Waarom? 
Daar was geen informatie over.

Daarom volgende vragen:

 Welke meldingen worden doorgegeven aan de politie?
 Hoe ervaren de bewoners deze camera’s, geven die een verbeterd veiligheidsgevoel? Wordt dat 

bevraagd in de tevredenheidsenquête?
 U sprak van een netwerk van contacten met buurtbewoners en bewonersgroepen, 29 

ondertussen. Hoe worden deze ingeschakeld in de leefbaarheid van de sociale huisvesting? 
Worden deze gecoacht in omgaan met overlast en betrokken bij initiatieven?


